
Druga sjednica školskog vijeća održana je 28.12.2023. s početkom u 17.30h. 

Ravnatelj je informirao prisutne roditelje da će profesorica Jadranka Šilović biti razrednica 7.b 
umjesto profesorice Fancev (?možda nije dobro prezime). Ona će predavati engleski umjesto prof. 
Šilović 4.a i 5b. 

Ravnatelj je informirao o promjeni godišnjeg plana i programa nakon čega se treba napraviti novi 
raspored sati koji će se primjenjivati od drugog tjedna drugog polugodišta. 

Izmijeniti će se i blok sati. 

Roditelji su dobili informaciju da OŠ I.G. Kovačić ne dolazi do kraja godine te je rečeno da razredni 
odjeli te škole dolaze teku školskoj godini 2024-2025. 

Škola je dobila ponudu u vrijednosti 3.600 eura za pregrađivanje učionice kod dvorane koja bi trebala 
omogućiti da se nastava odvija u jednoj smjeni za cijelu školu. Trebalo bi biti dovoljno vremena da se 
radovi završe do njihovog dolaska. 

Ravnatelj je napomenuo da kada dođe škola IGK da će biti otežano dijeljenje obroka. 

 

Zapisnik sastavila Sonja Uršić Hudetz 29.12.2023. 

 

 

 

 


